
Wedstrijd: spot het -logo
Weet u hoe vaak het N-VA-logo in dit huis-aan-huisblad staat? Ga op onderzoek en mail uw antwoord tegen 30 juni naar  
herman.vanhee@n-va.be. Waarop wacht u nog? Er valt een leuke prijs te winnen: een Meulebeeks Bèrekaasje en een flesje Salto-bier.

Reflecterende  
huisnummers
Gemeenteraadslid Machteld  
Vanhee stelde op de gemeente-
raad van maart 2023 voor  
om de Meulebekenaren de 
mogelijkheid te bieden een 
reflecterend huisnummer aan 
te vragen op het gemeentehuis.

Waarom is dat nuttig?
Voor postbodes en andere pak-
jesdiensten is het soms moeilijk 
om het huisnummer te vinden. 
Vooral als het donker is. Een 
reflecterend huisnummer  
vergemakkelijkt die zoektocht. 

Dat klinkt heel nuttig. Maar 
komen die reflecterende 
huisnummers er ook?
Het gemeentebestuur beloofde 
om de reflecterende huisnum-
mers in de toekomst te  
voorzien. 

Valentijnsactie
Ter gelegenheid van de valentijnsactie ging een delegatie van N-VA Meulebeke 
op bezoek bij een aantal gezinnen en bewoners van het woonzorgcentrum.  
Ze had zelfs een kleine attentie voor hen.

Marina Duyck,  
Herman Vanhee, 
Lieven Vaneeckhoute 
en Benedikt Van Staen 
gingen op pad voor de 
valentijnsactie.
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Jaarlijkse lenteschoonmaak: 
N-VA Meulebeke roept op tot discipline
Blikjes, flesjes, sigarettenpeuken. 
Wordt u kwaad als u iemand  
iets op straat ziet gooien? Wij 
vinden het in elk geval niet 
kunnen. N-VA Meulebeke was 
dus ook dit jaar aanwezig op de 
jaarlijkse lenteschoonmaak: op 
4 maart maakten een aantal van 
onze bestuursleden de wegen  
van onze gemeente proper.

Secretaris Dany Vandenhoudt: 
“Verzamel uw afval thuis, sorteer 
het en doe het in vuilniszakken. 
Of ga naar het containerpark.”

Onze mooimakers Johan De Poorter, Dany Vandenhoudt, 
Guido Verbeke, Herman Vanhee en Machteld Vanhee  
zorgden voor propere straten.
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Jaagoppervlakte blijft dalen
De totale jaagoppervlakte in Vlaanderen bedroeg 241.004 hectare 
in 2021. Dat is een daling met ruim 2.000 hectare ten opzichte  
van 2019. Dat blijkt uit de cijfers die provincieraadslid Johan  
De Poorter opvroeg bij de gouverneur. 

“Heel vaak is de eigendom van eigenaars ingekleurd als jacht- 
terrein zonder dat de eigenaars daarvan op de hoogte zijn. Ik  
roep daarom West-Vlaamse jachtverenigingen op om het contact 
met landeigenaars goed te onderhouden. Daarnaast moeten lokale  
besturen hun burgers goed informeren over hun rechten als  
eigenaar van een jachtgebied. Dat biedt duidelijkheid aan alle  
partijen”, stelt provincieraadslid Johan De Poorter uit Meulebeke.

Machteld Vanhee roept meerderheid op tot respect
Enkele gemeenteraden rond de jaarwisseling waren een flop. En dat is nog zacht uitgedrukt. Vanuit de meerderheid werden 
gemaakte afspraken zomaar ingetrokken en werd geen feedback gegeven over eerder aangebrachte voorstellen. Ze gaf ook geen 
informatie over belangrijke onderwerpen zoals de fusie van gemeenten of het zwembad. Ze snauwde ons af en kleineerde ons. 
Respect? Daarvan was geen sprake. Is dat de manier waarop De Lijst van de Burgemeester en ZorgSaam aan politiek doen?

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE Meulebeke wil op constructieve manier aan politiek doen
“Na de vorige gemeenteraad doe ik, namens de N-VA-fractie, een oproep om vanaf nu op een constructieve manier aan politiek  
te doen. Politiek waarbij met respect met elkaar omgegaan wordt en er geluisterd wordt naar de wijsheid van de 
stem in de minderheid”, aldus Machteld.

De minderheid kan bijdragen aan betere beslissingen
De meerderheid heeft de stem van de minderheid niet nodig om beslissingen te nemen. Maar waar het om gaat, 
is hoe een betere beslissing genomen kan worden. Machteld Vanhee: “Dat is de andere manier om aan politiek 
te doen. De manier waarbij geluisterd wordt naar de minderheid en ermee rekening gehouden wordt, over de 
partijgrenzen heen. Daartoe roepen we de meerderheid op. Meulebeke is dat waard.”

Geen eigen keukenmaaltijden 
meer in woonzorgcentrum
Begin dit jaar kregen heel wat gebruikers van de refter in het 
woonzorgcentrum (WZC) slecht nieuws te horen: de eigen 
keuken, een verwezenlijking van vroegere cd&v-schepenen, 
werd stopgezet. 

De bewoners van het WZC en anderen komen in de kou te 
staan. Zij moeten het nu doen met een externe traiteur.  
Niet enkel de kwaliteit leidt daaronder, ook het personeel is 
slachtoffer: enkelen verliezen hun job als keukenmedewerker.

“Ik ben bijzonder blij met de kans die ik krijg om de komende 
twee jaar de dossiers verder op te volgen. Daarnaast wil ik Herman 
bedanken voor zijn jarenlange inzet voor Meulebeke. Het is mede 
dankzij Herman dat we de N-VA in onze gemeente op de kaart 
gezet hebben. Heel veel dank en respect daarvoor”, zegt Johan.

Herman stopt dan wel met de actieve Meulebeekse politiek  
maar blijft present als voorzitter van de lokale N-VA-afdeling.  
Hij blijft ook achter de schermen voluit meewerken richting de 
verkiezingen van 2024.

Johan  
De Poorter  
vervangt  
Herman  

Vanhee in 
BCSD.

Johan De Poorter vervangt Herman Vanhee  
in het bijzonder comité voor de sociale dienst

Na de gemeenteraadsverkiezingen van 2018 kon de NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE een vertegenwoordiger aanduiden voor het bijzonder comité 
voor de sociale dienst (BCSD) in Meulebeke, beter bekend als de OCMW-raad. Herman Vanhee nam dat mandaat op. 
Maar na vier jaar dienst geeft hij de fakkel door aan provincieraadslid Johan De Poorter. Johan zal de komende twee jaar 
de sociale dossiers in de gemeente mee opvolgen.

Herman Vanhee was in totaal 22 jaar mandataris in Meulebeke. Om persoonlijke redenen besloot hij de fakkel door te geven 
aan Johan. “Johan was bij de vorige gemeenteraadsverkiezingen rechtstreeks verkozen als gemeenteraadslid. Maar hij nam het 
mandaat niet op, omdat hij anderen die kans wilde geven. Aangezien ik om persoonlijke redenen beslist heb om de functie neer 
te leggen, lijkt het mij het ideale moment om mijn mandaat door te geven aan Johan”, zegt Herman.
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Bedankt Britt
N-VA Meulebeke bedankt algemeen directeur (vroeger: 
secretaris) van het gemeentepersoneel Britt Schouppe: 
bedankt voor jouw inzet en goede samenwerking met 
onder meer de raadsleden. 

Een van haar belangrijkste taken was de scheefge- 
groeide toestanden in de manier van besturen door de 
meerderheid veranderen in een meer deugdelijk bestuur. 

Zij begint als algemeen directeur in de gemeente  
Maldegem. Twee en een half jaar inzet en hervorming 
van de administratie. Veel succes! 

Raadslid Lieven Vaneeckhoute overhandigde haar een 
Meulebeeks Bèrekaasje en bierset. 

Lieven Vaneeckhoute staat iedere dag als kaashandelaar op een of ander marktplein  
in onze streek. Hij is recent gemeenteraadslid geworden voor de N-VA. Vorig jaar  
was hij nog deken in de Sint-Elooisgilde Middenstand in Meulebeke.

Dag Lieven, ben je afkomstig uit  
Meulebeke?
Lieven: “Ik ben een geboren en getogen 
Marialoopnaar. Ik ken de gemeente door 
en door. Dat is een voordeel nu ik mij ten 
dienste wil stellen van iedereen.”

Vanwaar komt jouw politieke interesse?  
Lieven:  “Ik was altijd al geïnteresseerd in 
wat er gebeurt in onze gemeente. Doordat 
mijn vader ooit meedeed aan de verkie-
zingen, leerde ik die wereld al kennen.”

Hoe ben je bij de N-VA verzeild geraakt?
Lieven: “De N-VA is een volkspartij die 
voor iedereen zaken realiseert: werk- 
nemers, werkgevers, jongeren, ouderen, 
landbouw, milieu … Dat apprecieer ik 
aan de N-VA. Ze staat voor vernieuwing 
en vooruitgang. De meeste standpunten 
van de partij deel ik.”

Wat trekt je aan in N-VA Meulebeke?
Lieven: “Het is een toffe bende die 
vernieuwend en inspirerend uit de hoek 

komt. Wat me vooral aanstaat, zijn hun 
positieve aanpak en opbouwende kritiek.”

Welke thema’s liggen jou nauw aan het 
hart?  
Lieven: “Om er een paar te noemen:  
het verenigingsleven, de problematiek  
van eenzaamheid, de gepensioneerden,  
de zorgen van de KMO’s, de kleine  
bedrijven … Ik ben ervan overtuigd  
dat daar nog meer kan gedaan worden.”

Wat doe je graag in je vrije tijd? 
Lieven: “Toneel is als sinds mijn jeugd 
een van mijn hobby’s. Groepen animeren, 
bijvoorbeeld bij verjaardagsfeesten, doe 
ik heel graag. En dat altijd in de gepaste 
outfit en met goede muziek. Hoe zotter 
hoe liever. Dat is mijn slogan. Als er wat 
tijd is, ga ik ook nog sporten.”

Wat is jouw favoriete plaats in  
Meulebeke? 
Lieven: “Ik ga graag wandelen met mijn 
hond op domein Ter Borcht. Ook op een 

mooie dag langs de landelijke wegen 
flaneren, vind ik heerlijk. Zo kan ik  
bijvoorbeeld genieten van een ritje op  
de Preiroute.”

Hoe kunnen de inwoners van Meulebeke 
jou bereiken bij vragen of ideeën? 
Lieven:  “Iedereen mag me bellen op het 
nummer 0474 48 33 11. Het mag ook via 
mail, maar dat werkt bij mij een beetje 
trager.” (knipoogt)

Energieprestatiecertificaat
Wist u dat elk gebouw een Energieprestatiecertificaat (EPC) 
moet hebben? In dat attest staat hoe energiezuinig een bepaald 
gebouw is. Maar het gemeentebestuur heeft voor een aantal 
van zijn gebouwen geen attest aangevraagd. Daarom spoorde 
Benedikt Van Staen het gemeentebestuur aan om daarvan werk 
te maken. En enkele maanden later gebeurde dat ook. Eindelijk.

Oef, terug een stapje 
vooruit in de strijd tegen 
de klimaatopwarming.”

Benedikt Van Staen

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

www.n-va.be/meulebeke

3Maak kennis met bestuurslid 

LIEVEN VANEECKHOUTE



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


